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      Аннотация

    
        
          Цель работы - разработка предложения по использованию опыта управления зарубежным предприятием в практике российского предприятия на примере Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Рассмотреть теоретические аспекты управления предприятием. 2. Провести анализ практик управления предприятием. 3. Разработать предложение по использованию опыта управления зарубежным предприятием в практике российского предприятия на примере KIA Motors. 	Использованные методы: критический анализ литературы и источников, сравнительный анализ, SWOT-анализ, табличный и графический метод отображения информации. Результаты работы: - обоснована экономическая, организационная и технологическая целесообразность внедрения информационной программы «ОПТИМУМ ГИС» в компанию KIA Motors ООО «ОДИСЕЯ-СПБ»; - разработаны предложения по совершенствованию систему управления; - разработана маркетинговая стратегия. Выводы. Задачи ВКР решены, цель достигнута, определена область применения результатов.
        

        
          The aim of the graduate qualification work is to develop a proposal for using the experience of managing a foreign enterprise in the practice of a Russian enterprise using the example Tasks that were solved during the study:  1. Consider the theoretical aspects of enterprise management. 2. To analyze the practices of enterprise management. 3. Develop a proposal for using the experience of managing a foreign enterprise in the practice of a Russian enterprise using the example of KIA Motors. Research methods used: critical analysis of literature and sources, comparative analysis, SWOT analysis, tabular and graphical method of displaying information.  The main results of the graduate qualification work:  - justified the economic, organizational and technological feasibility of introducing the information program "OPTIMUM GIS" in the company KIA Motors LLC "ODISEYA-SPB"; - developed proposals for improving the management system; - marketing strategy developed. Conclusions of graduate qualification work. The tasks have been solved, the goal has been achieved, the directions for applying the results have been determined.
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